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Z A P I S N I K  

VII. sjednice Komisije za petanku HBS-a  

održane u prostoriju Udruge umirovljenika u Šibeniku – PK Krešimir grada,  

dana 15. lipnja 2023.g. 

 

 

Sjednica na koju su pozvani putem WhatsApp grupe članovi Komisije i predsjednici/predstavnici 

klubova, započela je u 19 sati. 

 

Prisutni članovi Komisije: Grozdana Juričev Šprljan - predsjednica, Marica Dlaka-Vlajković. 

Odsutni članovi: Vesna Bošnjak, Goran Grguričin i Korana Stipaničev, Nedjeljko Penić ispričan 

izostanak objektivnim okolnostima zbog putovanja iz Knina. 

Ostali prisutni: Krešimir Ivančević - izbornik, PK Dalmatino,  predsjednik PK Šibenika Ivan 

Lambaša, Vinko Piližota, predsjednik PK Krešimir grad i Ramiz – Bobo Mujkanović. 

Za PK „Krčić“ Knin,  predsjednica Zlata Požgain, kao i Nedjeljko Penić, je  opravdala izostanak 

objektivnim okolnostima, kao i do sada, međutim ovaj puta se  Zlata Požgain priključila sastanku 

putem video poziva. 
 

Sjednicu je otvorila Grozdana Juričev Šprljan, pozdravila prisutne, nakon čega je utvrdila prisutnost, te 

Maricu Dlaka-Vlajković zadužila za zapisničara pa sukladno upućenom pozivu predložila slijedeći 

Dnevni red: 

l. Zapisnik sa VI. sjednice Komisije održane 31.05.2023.g. 

2. PPH, pravila preciznog izbijanja seniorki i seniora – 2023.g., određivanje suca 

3. Sufinanciranje HBS-a za organizaciju PPH-a 

4. Razno: 

4.1. razmatranje članova reprezentacije i sudjelovanje na državnim prvenstvima 

 

-koji je jednoglasno usvojen. 

 

 

Prijedlozi/zaključci po dnevnom redu 

 

Ad.l. Prihvaćanje zapisnika sa VI. sjednice Komisije u ovom sazivu, održane 31.05.2023.  

Prihvaćanje Zapisnika s VI. sjednice Komisije za petanku održane 31.05.2023.g., odgađa se do 

slijedećeg sastanka jer isti nije poslan svima članovima Komisije u pisanom obliku. 

 

Ad.2. PPH, pravila preciznog izbijanja seniorki i seniora – 2023.g., određivanje suca 

Pravila natjecanja su detaljno razmatrana kako bi se eventualne nejasnoće otklonite prilikom provedbe 

samog natjecanja, te je dogovorena proba izvođenja preciznog izbijanja na terenima organizatora. 

Klub organizator, PK Šibenik je odredio suca g. Dragana Bukića, koji će ujedno biti i voditelj 

natjecanja. 

 

Ad.3. Sufinanciranje HBS-a za organizaciju PPH-a 

Predsjednica Komisije je izvijestila prisutne o pojedinostima sufinanciranja HBS-a, čiji podnesak im 

je proslijedila putem WhatsApp grupe, a koji je kao odgovor dostavljen na zamolbu Komisije za 

sufinanciranje te koja potpora u iznosu od 400 eura klubovima organizatorima će i te kako dobro doći. 
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Naravno da isti iznos od 100 eura za svakog od 4 kluba organizatora nije ista vrijednost budući PK 

Šibenik, PK Vodice i PK Dalmatino, imaju po dva natjecanja organizirati, ali povratak 50% od 

uplaćene kotizacije za muška prvenstva će ipak ublažiti težinu pa će svakako klubovi pokriti prioritetni 

trošak suđenja, što pokazuje dobar početak službenih PPH-a, a i svakako pokazuje podršku HBS-a za 

petanka disciplinu, sa ciljem da se razvija i napreduje. 

 

4. Razno 

4.1. razmatranje članova reprezentacije i sudjelovanje na državnim prvenstvima 

Budući je objavljen širi popis petanka reprezentacije na temelju uspjeha i postignuća u  prošloj sezoni, 

a ovogodišnja pojedinačna natjecanja su tek u događanjima, ukazuje se potreba razmotriti članove 

reprezentacije koji neće ili ne mogu sudjelovati na državnim prvenstvima, na način da se zauzme stav 

u odnosu na činjenicu da natjecatelj koji ne sudjeluje na razini nacionalnih, znači državnih natjecanja, 

kao što su PPH u pojedinim petanka disciplinama, onda ne bi imao mogao niti imao pravo  

predstavljati svoju državu na evropskim natjecanjima. 

U tom smislu, budući predsjednica Komisije ima kategorički stav da jednostavno, onaj tko ne 

sudjeluje na PPH-a, ne može onda niti predstavljati državu pred evropskim natjecanjima, u čemu su se 

i svi prisutni složili, potrebno je razmotriti prijedlog izmjena i dopuna reprezentacije, a po održavanju 

predstojećih PPH-a. 

 

Sjednica je završena u 20,30 sati. 

 

      Zapisničar                     Komisija za petanku HBS-a 

 Predsjednica 

   Marica Dlaka            Grozdana Juričev Šprljan 


